
 
JEGYZŐKÖNYV 

a Budaörsi Részönkormányzat –Kamaraerdő 
2010. március 29-i  

 üléséről 
 
Helyszín: Kamaraerdei Közösségi Ház, Kismartoni u. 45. 
 
Jelen vannak: Dr. Kisfalvi Péter elnök, Kis Gyula, Mátay József, Hoós Sándor, 
Schaffer Beatrix, Bódis Tamás tagok, (Paróczi Tamás, Szulyovszky László, Nagy 
Géza távol) Szabó Lászlóné a Közösségi Ház vezetője.  
 
Dr. Kisfalvi Péter elnök köszöntötte a megjelenteket, megállapította a 
határozatképességet, és az ülést megnyitotta. 
 
Jegyzőkönyvvezető: Ládonyi János 
 

Dr. Kisfalvi Péter javaslatot tett a napirendi pontokra az alábbiak szerint:  
 
1. A tavaszi bejárás tapasztalatai 
2. Kamaraerdei tavaszi takarítás 
3.  Kamaraerő Napja előkészítés 
4.  Kamaraerdei Közösségi Ház működtetése 
5.  Egyebek 

 
A napirendi pontokra egyéb javaslat nem volt. 
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Napirend: 
 

1. A tavaszi bejárás tapasztalatai 
2. Kamaraerdei tavaszi takarítás 
3.  Kamaraerő Napja előkészítés 
4.  Kamaraerdei Közösségi Ház működtetése 
5.  Egyebek 
 

       
A Részönkormányzat egyhangúlag ( 6 igen szavazattal) elfogadta a napirendet. 
 

1. Kamaraerdő tavaszi bejárás tapasztalatai. 
 
Dr. Kisfalvi Péter elmondta, hogy a bejárás során észlelt problémákat jelezték a 
város vezetése felé, megoldatlan probléma, hogy a telkekről kilógó faágak, bokrok 
lehetetlenné teszik a járdák használatát. 
 
A RÖK tagjai részéről egyéb észrevétel nem volt. 
 
 

2. Kamaraerdei tavaszi takarítás. 



Dr. Kisfalvi Péter tájékoztatta a RÖK-öt, hogy a tavaszi takarítási akcióra április 17-én 
kilenc órai kezdettel kerül sor, a BTG-től igényelt kesztyűket, zsákokat és egyéb 
munkaeszközöket. Értesíteni fogja a lakosságot, hogy minél többen vegyenek részt a 
takarítási akcióban. Kér mindenkit, hogy segítsen a szervezésben, legyenek ott a 
munka során. 

 
3. Kamaraerő Napja előkészítése. 

 
Dr. Kisfalvi Péter felkérte Szabó Lászlónét a Közösségi Ház vezetőjét, hogy 
tájékoztassa a RÖK-öt az előkészületekről. 
 
Szabó Lászlóné elmondta, hogy a tervezetet kiosztotta, több még bizonytalan 
program van amelyeket a későbbiek során lehet véglegesíteni. Javasolta, hogy a 
törökbálinti BAJVÍVÓK bemutatóját is meg kellene tartani. A rendezvény 
hangosítására a meglévő berendezés nem elégséges, a fellépő csapat a hangosítást 
is biztosítaná plusz negyvenezer Ft-ért. 19-órától lenne az utcabál. A vásározók is 
jelentkeztek már. 
Dr. Kisfalvi Péter elmondta, hogy a HACIENDA vendéglő a tavalyi szolgáltatásokat 
tudja nyújtani. 
Kis Gyula javasolta, hogy fiataloknak is adjanak lehetőséget a bemutatkozásra.  
 
A RÖK a májusi ülésén fogja a programot véglegesíteni. 
 

4.  Kamaraerdei Közösségi Ház működtetése. 
 
Dr. Kisfalvi Péter tájékoztatta a RÖK-öt, hogy a Közösségi Ház vezetője nyugdíjba 
vonul 2010 júniusától. Több alkalommal jelezték, hogy új vezetőre van szükség. Kéri 
a RÖK-öt, hogy kezdeményezze az új vezető kiválasztását. Ezzel egyidejűleg 
nyugdíjba megy a Közösségi Ház gondnoka is, az ő pótlásáról is gondoskodni kell. 
Indokolt lenne a Közösségi Ház részben önálló működését is biztosítani, az ezzel 
kapcsolatos információkat tavaly összeszedte, azokról a Polgármesteri Kabinetet 
tájékoztatta, most ideje a konkrét lépéseket megtenni, ehhez is kéri a RÖK 
támogatását. 
Ládonyi János jelezte, hogy a gondnok állásának meghirdetése majd az új igazgató 
feladatkörébe tartozik. 
Kis Gyula javasolta, hogy az új vezető kapjon lehetőséget Szabó Lászlónéval való 
együtt dolgozásra, hogy megismerje a helyi sajátosságokat. 
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1. Budaörsi Részönkormányzat – Kamaraerdő felkéri a polgármestert, hogy 
kezdeményezze a képviselő-testületnél pályázat kiírását a Kamaraerdei 
Közösségi Ház vezetői álláshelye betöltésére.  
2. Budaörsi Részönkormányzat – Kamaraerdő felkéri a polgármestert, hogy 
kezdeményezze a képviselő-testületnél a Kamaraerdei Közösségi Ház részben 
önálló gazdálkodó szervezet besorolására. 
 
A Részönkormányzat egyhangúan (6 igen szavazattal) elfogadta a határozatot. 
 

5. Egyebek. 



Dr. Kisfalvi Péter elmondta, hogy a Tétényi fennsík beépítésével kapcsolatban, az út 
kijelölésével összefüggésben megbeszélés volt a XXII. Kerületi önkormányzat 
képviselőivel, és nem álltak pozitíven ahhoz a kérdéshez, hogy a fennsík 
megközelítéséhez szükséges útépítést elősegítsék. Közölték, hogy az út a főváros 
tulajdona, illetve a főváros kezelésében, fenntartásában van. Szó esett a Mechanikai 
Művek felőli megközelítésről is. A megbeszélésről készült írásos anyagot megkapta, 
azt a RÖK tagjainak átadja kérésre. 
Dr. Kisfalvi Péter elmondta, hogy a buszjárat módosításával kapcsolatban a 
képviselő-testület döntött, az óvodáig való felvitelt csak a BKV forgalomtechnikai 
szakvéleménye után lehetséges megvitatni. Időközben a szakvélemény szerint az 
óvodáig csak útépítéssel lehetne felvinni a buszjáratot, ezt a későbbiekben lehet 
megvalósítani. A Városépítési Iroda kérdezi a RÖK-öt, hogy a módosított buszjárt 
megállója a Zombori u. 1. vagy 7. sz. előtt legyen? 
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Budaörsi Részönkormányzat - Kamaraerdő  javasolja, hogy a módosított 
buszjárat megállója a Zombori u. 7. sz. előtt legyen. 
 
A Részönkormányzat egyhangúan (6 igen szavazattal) elfogadta a határozatot. 
 
Mátay József jelezte, hogy a játszótéren és a környékén póráz és szájkosár nélkül 
sétáltatják a kutyákat, kéri a jegyzőn keresztül közterület-felügyelet intézkedését, 
kéri, hogy erre vonatkozóan tiltótáblákat helyezzenek ki. A közterület-felügyelet 
fokozottabban figyeljen a kamaraerdei problémák észlelésére, jelzésére. 
 
Bódis Tamás ismételten felvetette, hogy a kutyafuttatóra a 2010. március elsejei 
ülésen feltett kérdésére nem kapott választ a RÖK. Ismételten kéri, hogy a hivatal 
vizsgálja meg a kutyafuttató létesítésének lehetőségét és annak költségét. 
 
Dr. Kisfalvi Péter ismételten kérte, hogy a környezetvédelmi rendelettervezetét kapja 
meg a RÖK, vagy kapjon tájékoztatást, arról, hogy mikorra várható a rendelettervezet 
elkészülte. 
 
A RÖK írásos választ kér a felvetett kérdésekre. 
 
Dr. Kisfalvi Péter elnök megköszönte a jelenlévők munkáját, és az ülést bezárta. 
 
 
 
     k.m.f. 
 
 
 
        Dr. Kisfalvi Péter  
         Elnök 
 
 

 


